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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Kungsholmen 

Möte 2021-12-13 

Närvarande: 
Keity Klynne Löfgren, SRF  
Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 
Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm /Epilepsiföreningen 
Carin Lemberg, DHR 
Henrik Sundqvist, Stockholms Dövas Förening (SDF) 

  Emilia Slaghök, Funktionsrätt Stockholm/ Autism  Aspergerföreningen                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
Marianne Huhne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB              

Ej närvarande:                   
Alla ledamöter närvarande. 
  
I tjänsten:  
Avdelningschef Socialtjänstavdelningen Anna Hamlin  
Avdelningschef avdelningen för äldreomsorg Lena Slotte 
Ingemar Sollgard sekreterare 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 13 december 2021 
Kl. 14.00- 16.00 
 
Plats: Skypemöte 
 
Marianne Huhne von Seth,                              Keity Klynne Löfgren, SRF                                            
Funktionsrätt Stockholm/FUB              
 
                                     

                                                                                                                    
Justerare                                                               Justerare 
 
 
§1 Fastställande av dagordning 
     Dagordningen fastställdes.  
 
§2 Val av mötesordförande 
      Till ordförande för mötet valdes Marianne Huhne von Seth,  
       Funktionsrätt Stockholm/FUB              

                                       
 
§3 Val av justerare  
      Till justerare utsågs Marianne Huhne von Seth och Keity Klynne    
       Löfgren                                 
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§4 Föregående protokoll  

Rådet undrar om det finns möjlighet till kompetensutveckling även för 
LSS området. Förvaltningen svarar att den håller på att se över 
kompetensutveckling för LSS utförarna. Hälften av medarbetarna på 
utförarverksamheterna har genomgått utbildning i  ”Pedagogiskt 
ramverk”. Utbildningen fortgår under det kommande året. Fråga från 
rådet om samma sak gäller för de privata verksamheterna. 
Förvaltningen svarar att den kompetensutvecklingsinsatsen enbart 
gäller för de verksamheter som drivs i egen regi. Förvaltningen svarar 
att  det beror på om detta står angivet i avtalen med staden eller ej. 
Rådet anser att det ska anges samma krav på kompetensutveckling i 
LOV avtalen. Förvaltningen svarar att den saken är en fråga för staden 
centralt eftersom det är staden centralt som upprättar och följer upp 
LOV avtalen.  

    
 §4 Tillgänglighet till lokaler och handlingar 

 En ledamot lämnar en synpunkter på plattformen Skype och 
svårigheten att ha tolkar med sig på möten som genomförs via Skype. 
Skype är inte tillräckligt anpassad eller tillgänglig anser ledamoten.  
Anna kollar upp möjligheten att använda annan plattform och 
återkommer i frågan. 

 
§5  Balanslistan 
       Presidiets besök i mars läggs till balanslistan. 
       Parkavdelningens besök flyttas till våren 2022. Läggs till balanslistan.                                           

                                             Kommunpolisen ska bjudas in till möte med FH rådet.  
 
                    

                                  §6 Information från stadsdelsförvaltningen         
Förvaltningen informerade om den översyn av utförarverksamheterna 
inom LSS och socialpsykiatrin som genomförts. Konsulter har 
intervjuat  chefer, medarbetare och socialtjänstavdelningens 
stödfunktioner och gått igenom klagomål och synpunkter, lex Sarah 
rapporter, anmälningar till IVO med mera. Förvaltningen kommer att 
få en rapport från konsultfirman. Sammanfattningsvis så har de 
kommit fram till att vissa funktioners arbetsbeskrivningar behöver 
förtydligas och att det systematiska kvalitetsarbetet bör utvecklas.  
 
Fråga från rådet om det pedagogiska ramverket ingår i översynen. 
Förvaltningen svarar att kompetensutvecklingssatsningen, pedagogiskt 
ramverk, inte är något som ingår i översynen. Satsningen har planerats 
tidigare. Det pedagogiska ramverket kommer att kommer att fortsätta 
under nästa år.  
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                                            Förvaltningen ska undersöka om stadens brukarundersökning skulle   
                                            kunna kompletteras med någon form av lokal brukarundersökning i               
                                            syfte att fånga upp brukarnas synpunkter. Detta som komplement till   
                                            stadens egen brukarundersökning som har låga svarsfrekvenser. 

 
Rådet undrar över personalsituationen på beställarenheten för personer 
med funktionsnedsättning. Rådet har hört rykten om att 
biståndsbedömare slutar för att de får lägre lön på Kungsholmen 
jämfört med vad de får på andra förvaltningar. Förvaltningen svarar 
att lönestatistiken i staden visar att lönenivåerna inte skiljer sig så 
mycket åt mellan stadens förvaltningar. Förvaltningen svarar att det är 
en liten enhet vilket gör att det blir konsekvenser när någon slutar. 
Rekryteringar pågår och två biståndsbedömare börjar i december och 
ytterligare två i januari. En del tjänster är vakanta i väntan på de 
nyanställda.  
 
Fråga från rådet om biståndsbedömare blir dåligt bemötta av anhöriga 
och brukare. Diskussion om biståndsbedömarnas arbetssituation.  
 
Rådet anser att stadsdelsförvaltningen ska upphöra med att överklaga 
domar till högre instans när domar går förvaltningen emot. 
 
Rådet lämnar synpunkter på att förvaltningen flyttar hem personer till 
Kungsholmen från externa boenden. Rådet frågar om det görs av 
ekonomiska skäl. Förvaltningen svarar att den har i uppdrag från 
staden att flytta personer till boenden inom LOV från köpta platser 
utanför LOV samt att verksamheten har en budget att förhålla sig till. 
 
Förvaltningen informerar om att en enhetschef anställts till Serafens 
äldreboende. Hon heter  Åsa Pirson Bergström och börjar den 29 
november. 
 
Ny leverantör har upphandlats för den årliga brukarundersökningen 
inom äldreomsorgsområdet. Vecka 2, 2022 kommer 
brukarundersökningen att äga rum och resultatet presenteras i juni.    
    

                
                                  §7 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
                                       2021-12-13    
 
                                     2 anmälan om medborgarförslag 
                                        Inga synpunkter 
 
                                    3 Månadsrapport  
                                       Utsändes senare  
                                       KUNG 2021/97 
                                        - 
                                    4 Val till stadsdelsnämndens pensionärsråd 2022  
                                       KUNG 2021/469 
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                                       Rådet frågar om staden har någon instruktion för stadens råd för   
                                           funktionshinderfrågor. Sekreteraren skickar denna till rådet. 
 
                                    5 Skrivelse om kvalitet i förskolorna KUNG 2021/293   
.                                          Inga synpunkter 
                                        6 Delegationsordningen KUNG 2021/94 
                                           Inga synpunkter 
.                                       
                                        REMISSER  
                             
                                    7 Motion om att ersätta tillväxtmålen med hållbarhetsmål               
                                       KUNG 2021/405 
                                            Rådet lämnar synpunkten att förslagen i motionen är intressanta men  
                                            att förvaltningens svar var otydligt.’ 
 
                                    8 Uppdragsbeskrivningar för stadsdelsnämndernas   
                                       dagverksamhet och vård- och omsorgsboenden inom   
                                       staden KUNG 2021/378 

Diskussion om uppdragsbeskrivningarna. Fråga från rådet om det 
finns något liknande för LSS området. Svar från förvaltningen att det 
finns och att sekreteraren ska skicka uppdragsbeskrivningarna för LSS 
till rådet. 
 
Fråga från rådet om beviljade timmar för städ och tvätt. Rådet säger 
att de hört att det finns ett ”ramverk” för beviljandet av insatser och att 
ramverket anger att städ och tvätt enbart beviljas två gånger per 
månad. Frågan bordläggs till nästa möte. 

 
                                     §8  Inbjudningar till rådet 
                                               
                                                   Rådet önskar att någon från LSS hälsan bjuds in för att ge   
                                               information.   
 
                                     §9  Övriga frågor  
                                               Inga övriga frågor 
 
                                        §10 Nästa mötes ordförande 
                                               Rådet utser Berit Magaard till mötesordförande.  

 
                                         Nästa möte 24/1 kl. 13-16 Skypemöte 

   
 


	Protokoll rådet för funktionshinderfrågor
	Kungsholmen
	Möte 2021-12-13

